






ENGADIN ST. MORITZ MOUNTAINS
ST. MORITZ

Meetings und Veranstaltungen mitten im hochalpinen Gebirge – Engadin St. Moritz Mountains macht's möglich. Engadin St. Moritz Mountains bietet das perfekte Ambiente für Veranstaltungen aller Art inmitten der Natur, ganz auf die persönlichen Bedürfnisse der Kunden zugeschnitten: Die Eventlocations auf Muottas Muragl und Corviglia können für Firmenanlässe, Gruppen-Events oder Geschäftsmeetings gebucht werden. Hoch über dem Tal gelegen bieten sie das gewisse Etwas – mit einer einzigartigen Kulisse und kulinarischem Genuss auf höchstem Niveau. Meetings und Incentives inmitten des hochalpinen Gebirges, mit atemberaubendem Panorama und ganz im Einklang mit der Natur – das gibt es nur bei uns! Romantik Hotel Muottas Muragl: Geniessen Sie die spektakuläre Aussicht über das Engadiner Seenplateau bei Meetings im kleinen Rahmen. Restaurant Scatla, Muottas Muragl: Eventlocation in modernem Ambiente – spektakuläre Aussicht inklusive. Villa Lyss, Muottas Muragl: Hüttenromantik für das entspannte Fest im kleinen Rahmen. Piz Nair: Der kleine aber feine Seminarraum liegt auf über 3000 m ü. M. und besticht durch seine Aussicht auf die umgebende Bergwelt. Chesa Marguns, Corviglia: exklusive Eventlocation im Skigebiet. Pumpstation @ Naturspeichersee Lej Alv, Corviglia: Dieser aussergewöhnliche Standort eignet sich optimal für Kleinanlässe wie beispielsweise einen Steh-Apéro. Technical Visits für Gruppen von 6 bis 20 Personen. White Marmot Restaurant & Bar, Corviglia: Wo gastronomische Tradition auf Sporthistorie trifft, lässt es sich im modernen Ambiente auszeichnen feiern.

Meetings and events in the very heart of a high-alpine mountain range: Engadin St. Moritz Mountains makes it happen. Engadin St. Moritz Mountains offers the perfect setting for organising all kinds of events in the very heart of nature, tailored specifically to the personal requirements of its clients. Indeed, the Eventlocations on Muottas Muragl and Corviglia can all be booked for corporate events, group functions, and business meetings. Located high above the valley floor, these locations offer that little something extra, combined with a uniquely stunning backdrop and a culinary experience of the highest standard. Meetings and incentives – in the heart of a high-alpine mountain range, with breathtaking panoramic views and at one with nature: it's something only we can offer! Romantik Hotel Muottas Muragl: For small-scale meetings with spectacular views of the Engadin lake plateau. Restaurant Scatla, Muottas Muragl: Event location in a contemporary setting, with spectacular views included! Villa Lyss, Muottas Muragl: Romantic alpine hut atmosphere for relaxed functions in a convivial and intimate setting. Piz Nair: The small but delightful seminar room is located at more than 3,000 metres a.s.l., with stunning views of the surrounding mountains. Chesa Marguns, Corviglia: Exclusive event location in the ski area itself. Pumping station @ Lej Alv natural reservoir, Corviglia: This exceptional location is ideal for small events such as cocktail receptions. Technical visits for groups ranging in size between 6 and 20 participants. White Marmot Restaurant & Bar, Corviglia: Where culinary tradition meets sporting history: the ideal contemporary setting for celebrating in style.

	m ²						
01 Villa Lyss	40	-	10	23	-	-	-
02 Sela	24	-	15	-	-	-	20
03 Scatla	100	50	25	70	25	-	80
04 Chesa Marguns	195	-	40	100	-	-	150
05 Pumpstation	250 auf Anfrage	-	100	-	-	-	100
(nur Wintersaison / only winter season)							
06 White Marmot	40–180	-	25	150	20	-	180
07 Restaurant Piz Nair 10'000 Feet	25	-	-	10	-	-	-

ENGADIN ST. MORITZ MOUNTAINS
ST. MORITZ

